## 故事書《我們一起上學去》參考資料:原文附簡單英文解釋

"We Go To School Together" story book for reference reading: original text with simple English explanation

## P.1-4

《我們一起上學去》	We Go To School Together
早上,我們一起上學去。在校 車上,我們快樂地唱歌。校車很快 便到了學校。 回到課室,我說:「 <u>亞文</u> 早晨!」 <u>亞文</u> 說:「早晨!」我看見他的桌子 上有鉛筆、橡皮和尺子,還有課本。 我們的書包都掛在桌子旁邊。	In the morning, we went to school together. On the school bus, we were singing happily. We arrived at school shortly. When we were in the classroom, I greeted Alvin, "Good morning!" There were pencil, eraser and ruler on his desk. Our backpacks were hung on the side of our desks.
課室後面是圖書角,書架上放 了很多圖書。同學們都喜歡在那裏 看書。 上課了,今天有中文課和英文 課,還有體育課。我最喜歡上體育 課,因為可以在操場上做運動。大 家一起上課,真開心!	The book corner is behind the classroom, there are many books on the bookshelf. The students love reading at the book corner. Today, we have Chinese, English and Physical Education classes. I like Physical Education class the most because I can do exercise on the playground.

P.5-19

讀一讀	Please read aloud
校車	School bus
學校	School
課室	Classroom
桌子	Desk
橡皮	Eraser
尺子	Ruler

鉛筆	Pencil
課本	Textbooks
書包	Schoolbag
書架	Bookshelf
上課	Attend class
中文課	Chinese class
英文課	English class
體育課	Physical Education class
操場	Playground
做運動	Do exercise

## P.20-23

小練習	Exercise
選一選,按一按	Select and press
在[校車]上,我們快樂地唱歌。	On the [school bus], we were singing happily.
校車很快便到了[學校]。	The school bus arrived at the [school] shortly.
我看見他的[桌子]上有[鉛筆]、 [橡皮]和尺子。	There were [pencil], [eraser] and ruler on his [desk].